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1. Mötets öppnande 

Ordförande Gustav Öberg (S) hälsar alla välkomna och öppnar mötet. Gustav 

informerar att nya politiska representanter i Studentforum för denna mandatperiod 

är valda av kommunstyrelsen.  De partier som ännu inte nominerat sina 

representanter kommer att göra det på kommande kommunstyrelsemöte. Gustav är 

studentforums nya ordförande. I beredningsgruppen sitter Gustav Öberg (S) och 

Aria Nakhaei (M) som politiska representanter. 

 

2. Val av justeringsperson 

Aria Nakhaei väljs till justeringsperson 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs utan tillägg 

 

4. Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll.  

 

5. Presentation och diskussion om arbetet med studenters psykiska hälsa 

Johan Häggman Göteborgs universitet, Lovisa Larsson Allansson Social Centrum 

Göteborgs Stad och Anni Rydberg Social Hisingen Göteborgs Stad presenterar 

bakgrund och vad som hänt sedan sist.   

Studentforum bjöd 2021 in tjänstepersoner i staden som arbetar med folkhälsa 

utifrån frågeställningen vad gör staden för att förbättra studenters psykiska hälsa. 

Utifrån det mötet startade en arbetsgrupp mellan Göteborgs Stad, Göteborgs 

universitet och Chalmers för att tillsammans med studenter arbeta vidare med 

studenters psykiska hälsa. I februari 2022 presenterades den kartläggning som 

arbetsgruppen genomfört och tankarna för det fortsatta arbetet.  

Nu pågår ett arbete med att starta upp ett nätverk kring studenters psykiska hälsa. I 

det arbetet är det viktigt att säkerställa studenternas medverkan. Frågan vilken roll 

Studentforum ska ha i det fortsatta arbetet diskuterades också. 

I diskussionen kunde noteras: 

Justerande 

Aria Nakhaei (M) 
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-Psykisk hälsa är en viktig fråga för studenter och kommer troligen att vara ett 

återkommande tema på Studentforum. 

-Studentkårerna önskar ett tydliggörande av formen för medverkan i nätverket. 

Omfattning? Utser kårerna sina egna representanter? Frågan är viktig och arbetet 

och intresset finns hos studentkårerna. 

 

-Viktigt med kontinuitet och löpande kontakt mellan nätverket och studentforum. 

 

-Omfattningen är beroende av vilka frågor som är aktuella i studentforum. 

  

Gruppdiskussion utifrån följande frågor:  

1. Hur skulle vi kunna minska stressen som uppstår på grund av dålig ekonomi och 

en osäker bostadssituation? 

2. Hur skulle vi kunna göra det enklare att söka och få tillgång till hälso- och 

sjukvården? 

3. Hur skulle vi kunna stärka studenter och minska pressen i studierna? 

4. Hur skulle vi kunna öka det psykiska välbefinnandet i skolan? 

5. Hur skulle vi kunna minska pressen som uppstår på grund av samhällsandan att 

allt är möjligt och skapa möjlighet att prata om livet, hur man hanterar 

motgångar, vad som egentligen är viktigt och vad som skapar mening i våra liv? 

 

Utifrån gruppdiskussionerna kunde följande noteras: 

 

• Bostadsfrågan aktuell för kommunen. Upprätthålla bostadsbyggandet är viktigt. 

Politiken är väl medveten om detta problem och hela bostadssituationen. Fler 

bostäder i Göteborg, inte specifikt studentbostäder, är nödvändig. 

Bostadsmarknaden i staden ger positiva effekter på bland annat 

studentbostäder/studenters boende. 

 

• Studenter är inte en homogengrupp. En stor spridning kring önskemål, 

levnadsvanor etc inom studentgruppen och det är viktigt att ha med sig i arbetet 

framöver. 

 

• Stor medvetenhet kring svårigheter att få vård. 

 

• Gemensamt kommunikationsmaterial/kommunikationsperiod? Kan staden och 

lärosätena kommunicera gemensamt i olika kanaler? 

 

• Det är inte alltid lätt att samverka med SGS, Chalmersbostäder och VGR. VGR 

är på gång nu men fortfarande svårt att få samverkan med studentbostadsbolagen. 

 

• Det är mycket att ha koll på inom området, vem kan ha en övergripande bild och 

hjälpa till med samverkan mellan olika aktörer? 

 

• Studentmedarbetare, examensarbete, praktikperiod etc kan användas mer än vad 

man gör idag hos många olika verksamheter, aktörer, företag, organisationer etc. 
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• Studenter behöver känna sig trygga ute i samhället, tex i kollektivtrafiken. 

 

• Stor utmaning och igenkännande kring att man bollas runt mycket mellan 

instanser både på kommun, region och nationell nivå. 

 

• Behöver bli tydligare vad som är elevens ansvar, skolans ansvar eller någon 

annans ansvar. 

 

• Det är stor brist på lokaler på vissa lärosäten. Ibland behöver man stå upp och äta 

sin lunch eller sitta i en trapp eller i värsta fall åka hem igen.  

 

• Det är svårt i Göteborg med socialt sammanhang som student i Göteborg. Här 

blir man en ”Göteborgare” med en gång, inte så tydlig identitet som student som i 

te x Lund. Eller studentstad. En speciell tid i livet, att vara student, där det är 

mycket som händer samtidigt. Kanske startar man sina högskolestudier med en 

gång. Många unga, väldigt unga, som flyttar hemifrån första gången i samband 

med att studierna börjar. Det behöver skapas en studentkultur och möjlighet att 

träffa andra, något som kårerna kan lösa.  

 

• Det är konstigt att så många bor ensamma här i Göteborg eller i Sverige. Så ser det 

till exempel inte ut i Tyskland där studenter bor tillsammans. Vi ser att utländska 

studenter vill bo i korridorer men inte svenska studenter i samma utsträckning.  

  

• Att leva som student är dyrt. På vissa institutioner finns det heller inte någon 

möjlighet att köpa mat så en är hänvisad till att köpa mat ute på stan.  

 

Vad har Göteborgs Stad för roll i arbetet? 

 

• Trygghetsaspekter ute i samhället, till exempel diskriminering, fysisk trygghet, 

kollektivtrafik framför allt på kvällar och helger. 

 

• Studenter behöver information om var man kan vända sig och vem som har 

ansvar för vad och hur en bedömning hos tex studenthälsan ser ut. 

 

• Kunskapen behöver höjas hos professionen som möter studenter i olika 

sammanhang. 

 

• Informera om vilka olika möjligheter det finns att söka hjälp, olika alternativ, 

tidigare insatser kanske via en hemsida likt seniorval.se 

 

• Ungdomsmottagningen borde vara mer synliga och få mer resurser till 

SAMVERKAN mellan region och stad 

 

• Ta befolkningsansvaret på allvar och att det också inkluderar studenter 

 

• Samverkan med näringslivet 
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• Samtalsgrupper på tex ”hubbform” (likt jobbhubbar) med fokus på 

privatekonomi, klimat, ångest, kost, psykiskt välbefinnande. 

 

• Staden behöver göra det lättare för studentföreningar att söka föreningsbidrag. 

  

• Arbetsmarknadsdagar 

 

Det är svårt med vissa delar där staden inte har någon rådighet. Men i 

bostadsförsörjningen har staden en roll och det är viktigt att det byggs tillräckligt med 

studentbostäder. Staden kan också samordna arbetet med hälsan för studenter, som 

detta arbete som just presenterats. Staden skulle också kunna bli bättre på att hitta 

ytorna för studenter att träffas. Där gruppen studenter kan träffas ej kopplat till 

lärosäte eller fakultet som de studerar på. Utanför lärosätenas och fakulteternas 

väggar. Staden har redan mycket befintligt som kan användas, det handlar kanske 

snarare om hur vi når ut med marknadsföring till studenter om att dessa finns.   

 

Många studenter mår dåligt över sina exjobb. Stad och lärosäten borde kunna mötas. 

Vi i staden behöver säkra kompetensen och få studenter att stanna kvar i Göteborg 

efter sina studier vilket inte är så vanligt idag.   

Studentperspektivet borde finnas med i hela stadsutvecklingsarbetet.  

 

Studentforum noterar informationen och bjuder in representanter för nätverket 

kommande år 

 

6. Presentation av de medverkande studentorganisationerna i Studentforum 

Många nya politiska representanter i forumet och studentorganisationerna 

presenterar sig själva, vilka medlemmar de representerar och de viktigaste aktuella 

frågorna.  

 

Konstkåren, jobbar för alla studenter på konstnärliga fakulteten på Göteborgs 

universitet. HDK-Valand (Högskolan för konst och design) och HSM (Högskolan 

för scen och musik) samt lärarstudenter i estetiska ämnen. 1470 studenter 

Aktuella frågor: stress och press, studiemedel under lov, studiemedel som ska täcka 

basbehoven, mental hälsa. Hälften av eleverna i Konstkåren är internationella 

studenter, och är inte berättigade CSN. 

 

Göta studentkår består av fem fakulteter på Göteborgs universitet, 20 926 

studenter. 

Aktuella frågor: studieplatser, studiesociala lokaler, studenthälsa 

 

Chalmers studentkår 11 000 studenter. Representerar alla då Chalmers har ett 

kårobligatorium. Arbetar med fokusfrågor: extra fokus i år på studenthälsa. 

Sahlgrenska akademins studentkår (SAKS) 4700 studenter och 1117 

heltidsdoktorander. Arbetar med utbildningsbevakning, studiesocialt, arbetsmiljö, 

arbetsmarknad, internationalisering, utbildningsbevakning. De har utbildningar i 

vård, tandvård, medicin, biomedicin, folkhälsa etc 

Viktiga frågor i år studieplatser och studentengagemang.  
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Handelshögskolan, 4500 studenter. Viktiga frågor i år är lokalfrågor, arbetsmiljö 

och studenters psykiska hälsa.  Flera internationella studenter kommande år på 

Handelshögskolan. 

 

Göteborgs förenade studentkårer representerar 5 studentkårer. De är en 

studentpolitisk samarbetsorganisation, jobbar med opinionsbildning, engagemang i 

stiftelser och bolag, GBG 7000+, studentforum 

Viktiga frågor: Studenters psykiska hälsa, studentbostadsfrågan, ekonomi.  

Studentforum VGR, kårerna träffar regionpolitikerna för att få in de regionala 

frågor också. 

 

Studentforum noterar informationen 

 

 

7. Beslut om årsrapport för studentforum 2022 

Årsrapporten rapporteras till kommunstyrelsen i ett gemensamt ärende tillsammans 

med rapporter från samtliga råd. 

 

Beslut att godkänna årsrapport för studentforum 2022 

 

8. Beslut om förslag till budgetrelaterade aktiviteter  

Kommunstyrelsen avsätter en årlig budget för Studentforums verksamhet.  

Verksamhetsmedel kan användas för att skapa särskilda aktiviteter utifrån 

Studentforums intressen  

 

Beslut att Göteborgs förenade studentkårer i samverkan med  studentkårerna i 

studentforum inkommer med ett förslag till budgetrelaterade aktiviteter 2023 till 

kommande sammanträde 

 

9. Övriga frågor 

Ordförande informerar om att verksamheten och upplägget på studentforum utgår 

från den verksamhetsplan som tas fram i forumet årligen. Beredningsgruppen 

diskuterar och tar fram ett förslag till agenda utifrån valda teman från 

verksamhetsplanen. Studentforum är ett dialogforum med målet att förbättra 

Göteborg som studentstad i konsensus. Välkomna med frågor och synpunkter till 

beredningsgruppen som träffas två gånger mellan varje sammanträde 

Om studenterna ni vill bjuda in politiker i engagemang och i dialoger så är det 

välkommet att ta kontakt. 

10. Mötets avslutande 

Ordförande Gustav Öberg tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 


